
     
 

Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente 
Nijmegen conform artikel 39 van het Reglement van Orde 
 
Betreft: Onrust Leonardo afdeling De Hazesprong 
 
Nijmegen, 14 juni 2021  
 

Geacht college, 

  

In uw antwoord d.d. 25 mei 2021 op onze vragen d.d. 14 april 2021 verwijst u naar een bestuurlijk 
overleg dat plaats gaat vinden met het schoolbestuur en zaken die u in dat bestuurlijk overleg aan de 
orde gaat stellen. Het betreft in het bijzonder onderstaande twee citaten uit uw antwoorden: 

• ‘Wij vinden het belangrijk dat er goed wordt gecommuniceerd met ouders én wij zullen dit 
ook aan het schoolbestuur melden. Mogelijk zijn er gewichtige redenen zoals privacy, om het 
totale rapport niet te delen. Wij zullen vragen naar de redenen hiervan en verzoeken deze 
redenen te delen met ouders.’ 

• ‘Wij vinden de situatie zorgelijk en vinden het belangrijk dat ouders gehoord worden en goed 
met hen wordt gecommuniceerd. Binnenkort is een bestuurlijk overleg met het 
schoolbestuur, waarin we hier expliciet aandacht voor vragen.’ 

  

Als wij goed geïnformeerd zijn, dan heeft het bestuurlijk overleg met het schoolbestuur van de 
Stichting St Josephscholen inmiddels plaatsgevonden. Daarom hebben wij nu de volgende 
vervolgvragen: 

  

1. Heeft u genoemde punten inderdaad aan de orde gesteld in het bestuurlijk overleg en wat 
was de reactie van het schoolbestuur? 

2. Erkent het schoolbestuur de problemen en klachten van ouders? 
3. Welke acties heeft het schoolbestuur toegezegd en op welke termijn zullen die plaatsvinden? 
4. Bent u er van op de hoogte dat er tot op heden nog geen communicatie vanuit school of 

schoolbestuur heeft plaatsgevonden met de ouders over een plan van aanpak om de 
kwaliteit van het onderwijs te verbeteren en ook niet over de redenen waarom het Verus-
onderzoek niet met hen gedeeld kan worden? 

5. Klopt het dat leerlingen van de school soms weken thuis hebben gezeten, zonder dat hier 
door school of schoolbestuur melding van is gemaakt bij het samenwerkingsverband voor 
passend onderwijs en de leerplichtafdeling van de gemeente? Welke consequenties verbindt 
u hier aan? 

6. Bent u bereid om het samenwerkingsverband passend onderwijs (Stromenland) te vragen 
een actieve rol te nemen in de zorg voor passend onderwijs voor de leerlingen die in de knel 
komen door de aanhoudende problematiek op basisschool De Hazesprong? 



     
7. Wilt u ons als gemeenteraad op de hoogte houden van de voortgang? 

 
Met vriendelijke groet, 

Jasper Konijnenbelt  

gemeenteraadslid PvdA Nijmegen  

 

Miranda Florussen 
 
gemeenteraadslid Groen 


